
Innkomne forslag. 

 

Styret har fått et forslag til årsmøtet. 

 

Jeg har et forslag til Blaker JFF om å få i gang en rovvilt konkurranse der det blir belønnet. 

Da dette er viktig i disse dager det er så lite småvilt. Det må vel også være mulig få til ei evt 

revebu der vi medlemmer kan sitte. Og så har et forslag til, hva med å arrangere felles jakt på 

rev ?? 

 

 

Styrets forslag: 

Styret har på styremøte i januar vedtatt å bygge en jaktbu for revejakt på Dammerud. 

Denne vil være tilgjengelig for alle medlemmer. 

Videre vil styret foreslå at det opprettes en rovvilt konkurranse/premiering. 

Jaktutvalget vil evnt. se på hvordan dette bør arrangeres. 

Det vil også bli arrangert fellesjakt på rev. 

 

 

 

 


